
POSVETI LJUBLJANSKE GOSPODARSKE ZBORNICE

Prvi krog
Tudi ljubljansko gospodar-

stvo se, kljub sicer ugodnim
polletnim rezultatom, ne mo-
re izogniti nekaterim negativ-
nim tendencam. Pritisk na
skokovito naraščanje cen se
ne zmanjšuje, razdrobljenost
investicij je pravzaprav ena
izmed glavnih značilnosti
ljubljanskega gospodarstva,
hkrati pa se nenehno bojuje-
mo tudi s stagnacijo produk-
tivnosti.

Kako se v posameznih orga-
nizacijah združenega dela
spopadajo s temi in tudi dru-
gimi negativnostmi so skušali
»odgovoriti« tudi posveti, ki
jih je za posamezne panoge
pripravila ljubljanska gospo-
darska zbornica. Doslej jih je
bilo že štirinjast, le posvet v
strojegradnji bo v prihodnjih
dneh. Tako bo prvi krog
skupnih prizadevanj strokov-
njakov iz gospodarske zborni-
ce in predstavnikov združene-
ga dela sklenjen, spomladi pa
bi z delom nadaljevali.

Enotna ocena vseh doseda-
njih posvetov bi lahko bila na
kratko ta, da še vedno prema-

lo pozornosti in prizadevanj
namenjamo povečevanju
družbene produktivnosti. To
pa obenem tudi pomeni, da
marsikje še vedno ni povsem
izpeljana samoupravna orga-
niziranost, da delavec še ne
odloča o svojem delu in rezul-
tatih tega dela, ampak da v
njegovem imenu in zanj pre-
pogosto odločajo drugi.

Toliko bolj pomembne so
seveda ugotovitve s teh pa-
nožnih posvetov, ki so za vsa-
ko posamezno panogo razkrili
še nekatere povsem specifič-
ne značilnosti, s' katerimi se
bodo morali delavci še pose-
bej spopasti. Zato ne bo
odveč ponovno zapisati, da
imamo v večini delovnih or-
ganizacij dobro pripravljene
stabilizacijske programe, ki
pa jih je treba le uresničevati.
Tako bomo našli še marsika-
tero notranjo rezervo, ki bo
recimo zamajala predlog za
ponovni dvig cene posamez-
nemu izdelku, morda zmanj-
šala stroške tudi za več kot v
mestu dogovorjen en odsto-
tek ali pa celo spodbudila več-
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